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ورزش

قهرمانی لیورپول به یکی از نگرانی های اصلی برگزار کنندگان 

لیگ جزیره و مسئولان بهداشتی این کشور تبدیل شده است و 

حتی این احتمال وجود دارد که این اتفاق باعث افزایش شیوع 

کرونا دراین شهر بندری و حتی کل انگلیس شود. لیورپولی ها 

30سال گذشته را در حسرت قهرمانی در لیگ سپری کرده اند 

و حالا تنها دو برد با رسیدن به این آرزوی دیرینه فاصله دارند. 

مسلما در روز قهرمانی این تیم، شهر حال و هوای دیگری خواهد 

داشت و به همین دلیل بسیاری از مقامات نگران شیوع دوباره 

ویروس پس از این تجمعات هستند. 

پلیس انگلیس پیشنهاد داده حداقل 6 بازی لیگ این کشور 

در زمین بی طرف برگزار شود تا از اجتماع هواداران در اطراف 

ورزشـــگاه جلوگیری شود. لیورپول در نخستین هفته پس از 

آغاز دوباره مســـابقات در دربی مرسی ساید میهمان اورتون 

است و هفته بعد نیز در آنفیلد رودرروی کریستال پالاس قرار 

می گیرد که در صورت برتری در این دو بازی قهرمانی  قرمزها 

در این فصل قطعی خواهد شد. 

    6 بازی مهم

نگرانی از ســـامت عمومی باعث شده نهادهای بهداشتی 

پیشنهاد برگزاری همه مسابقات در زمین بی طرف را ارائه کنند 

که البته این طرح در جلســـات مسئولان لیگ و باشگاه ها رد 

شـــد و حالا در تازه ترین پیشنهاد آنها خواسته اند که حداقل 

6 بازی در چنین شـــرایطی برگزار شود. این 6 بازی عبارتند 

از دیدارهای منچسترســـیتی – لیورپول، منچسترســـیتی 

– نیوکاسل، منچستریونایتد – شـــفیلدیونایتد، نیوکاسل – 

لیورپول، اورتون – لیورپول و همچنین مســـابقه ای که در آن 

قهرمانی لیورپول قطعی خواهد شد. البته به جز این مسابقات 

چند دیدار دیگر نیز احتمال دارد در زمین بی طرف انجام شود 

اما فعا اصرار اصلی روی این 6 بازی است. 

اگرچه دیدارهایی قرار اســـت بدون حضور تماشاگر و پشت 

درهای بســـته انجام شود اما مســـلما اجتماع هواداران در 

نزدیکی ورزشگاه ها می تواند باعث ابتای آنها به بیماری و 

شـــیوع دوباره آنها در سطح کشور شود. براساس این طرح، 

لیورپولی ها بیشـــترین بازی در زمیـــن بی طرف را خواهند 

داشـــت و جالب اینکه یکی از این دیدارها، مصاف آنها برابر 

نیوکاسل در هفته پایانی است که قرار است در سنت جیمز 

پارک انجام شود اما با توجه به قطعی شدن قهرمانی قرمزها 

پیش بینی می شود هواداران زیادی در این شهر تجمع کنند 

و مسلما فاصله گذاری اجتماعی در چنین شرایطی رعایت 

نخواهد شـــد. مصاف شاگردان کلوپ با منچسترسیتی نیز 

سومین دیدار آنها پس از شروع دوباره لیگ خواهد بود و اگر 

تا آن زمان قهرمانی تیم قطعی نشده باشد، رویارویی بسیار 

حساس و سرنوشت سازی بین دو تیم بالای جدول خواهد بود. 

از سوی دیگر مصاف منچستریونایتد و شفیلدیونایتد با توجه 

به فاصله کم دو شـــهر و سابقه درگیری بین هواداران دو تیم 

یکی دیگر از دیدارهایی اســـت که باعث نگرانی پلیس شهر 

منچستر شده و درخواست برگزاری این مسابقه در ورزشگاهی 

دیگر را داده اند. مارک رابرتز، یکی از مقامات پلیس انگلیس 

درباره این طرح و پیشـــنهادهایی که دراین زمینه ارائه شده، 

می گوید: »فعا مشغول رایزنی و مذاکره با باشگاه ها و مسئولان 

لیگ برتر درباره چگونگی برگزاری مسابقات هستیم. هفته ها 

درباره این شرایط و حتی انتقال بازی ها به زمین بی طرف بحث 

کرده ایم و به دنبال رسیدن به توافق نهایی دراین زمینه هستیم. 

روز پنجشـــنبه گذشته نیز جلسه مهمی دراین زمینه برگزار و 

تصمیمات خوبی گرفته شد. آنها قرار است برنامه ریزی کامل 

خود را برای نیروهای امنیتی ارسال کنند و ما هم برای کمک 

به آنها کاما آماده ایم تا موارد موردنیازشـــان را تامین کنیم. 

انجام یک مســـابقه در زمین بی طرف نیازمند بررسی دقیق 

شرایط و امکانات است و باید تمام زوایای این قضیه موردتوجه 

قرار گیرد تا بازی ها در بهترین شرایط برگزار شود. ما هر هفته 

روی فهرست بازی هایی که قرار است در زمین دیگر برگزار شود، 

بحث خواهیم کرد و با تعامل بین پلیس و مسئولان لیگ برتر، 

بهترین تصمیم دراین زمینه گرفته خواهد شد.«

وی با اشـــاره به اولویت های اصلـــی پلیس در برگزاری ادامه 

مسابقات لیگ گفت: »همه ما کاما برای برگزاری مسابقات 

در بهترین ســـطح آماده ایم. بحث اصلی در شـــرایط کنونی 

سامت عمومی و به خطر نیفتادن جان مردم است. با پزشکان 

و متخصصان همکاری نزدیکی داریم و از راهنمایی های آنها 

برای بهتر برگزار کردن مسابقات استفاده می کنیم. از سوی 

دیگر به دنبال کم کردن ســـطح قرنطینـــه عمومی و قوانین 

سختگیرانه در این باره هستیم.«

    هیجان در قعر جدول

جالب اینکه دراین طرح بحثی درمورد تیم های پایین جدولی 

که در خطر سقوط قرار دارند، نشده و 6 تیمی که برای بقا در 

لیگ تاش می کنند فعا می توانند از مزیت بازی در زمین خود 

استفاده کنند. البته ممکن است در ادامه و با حساس تر شدن 

مسابقات، تصمیمات دیگری دراین زمینه گرفته شود، چراکه 

هیجان پایین جدول نیز بســـیار بالا خواهد بود و تیم ها برای 

فرار از سقوط دست به هر کاری خواهند زد. هنوز ورزشگاهی 

برای برگزاری دیدارهایی که قرار است در زمین بی طرف انجام 

شود، معرفی نشده است. برخی روسای پلیس شهرها با انجام 

مسابقات در محدوده خود مخالفت کرده اند و بعضی دیگر نیز 

گفته اند مشکلی برای انجام آن ندارند. تصمیم نهایی دراین 

زمینه قرار اســـت در جلسات آتی باشگاه ها و مسئولان لیگ 

برتر گرفته شود. در انگلیس برخاف دیدارهای بوندس لیگا 

که هم اکنون درحال برگزاری است، قرار نیست پلیس حضوری 

پرتعداد داشته باشد و بیشتر قرار است با همکاری باشگاه ها 

طرح هایی برای هواداران اجرا شود تا از اجتماع آنها در هنگام 

برگزاری مسابقات جلوگیری شود. 

یورگن کلوپ، سرمربی لیورپول نیز از هواداران تیمش خواسته 

در آســـتانه قطعی شـــدن قهرمانی این تیم در خانه بمانند و 

از رفتارهـــای خطرآفرین که باعث افزایش شـــیوع کرونا 

می شود، خودداری کنند. این مربی آلمانی می گوید: 

»در شرایط کنونی مجبوریم بازی را در ورزشگاه خالی 

از تماشاگر برگزار کنیم اما می دانیم که دعاها و عشق 

آنها همواره همراه ما خواهد بود. بی شک روزی که 

قهرمانی ما قطعی شـــود، روزی تاریخی برای من 

و همه هواداران خواهد بود. دوســـت داریم جشن 

خود را در آنفیلد برپا کنیم اما هنوز برنامه نهایی مشخص 

نیست و البته برای ما فرقی نمی کند در کدام ورزشگاه بازی 

کنیم. صحبت هایی درباره انجام بازی در زمین بی طرف 

مطرح شده اما فکر می کنم بتوانیم به راه حل مناسبی برای 

انجام مسابقات خانگی مان در لیورپول برسیم. ما بهترین 

هواداران را در سطح دنیا داریم و حالا می خواهیم بهترین 

هوادارانی که در خانه می مانند را نیز داشـــته باشیم. فعا 

باید منتظر باشیم و هنوز هیچ چیزی قطعی نیست. شاید 

درادامه تصمیمات دیگری گرفته شـــود. ما دوست داریم 

لیگ ادامه پیدا کند و دوباره در زمین حاضر شویم. این وقفه 

طولانی در بازی ها واقعا ناراحت کننده است، چراکه ما دوست 

داریم در زمین مسابقه قهرمانی خود را قطعی کنیم و در طول 

هفته های قبل نشان دادیم توان انجام این کار را داریم.«

مســـلما با اختاف 25 امتیازی که قرمزها در صدر جدول با 

سیتی ایجاد کرده اند، اصا دوست ندارند بازی ها تعطیل شود 

و قطعی کردن قهرمانی با برگزاری ادامه لیگ لذت بیشتری 

برای آنها خواهد داشت. به همین دلیل آنها از همان ابتدا یکی 

از طرفداران ایده ازسرگیری مسابقات بودند. 

راهکارهایتازهبرایبرگزاریادامهلیگبرترانگلیس

پول ونا پس از قهرمانی لیور نگرانی از گسترش کر

بهاره محمدی
 روزنامه نگار

  گفت وگو

شیوع ویروس کرونا در جهان باعث شد رویدادهای زیادی 

لغو شود یا به تعویق بیفتد که از این موارد می توان به تعویق 

المپیک توکیو به عنوان بزرگ ترین رویداد ورزشـــی جهان 

اشاره کرد. 

ویـــروس کرونا به حدی خطرناک بود که حتی بســـیاری از 

ورزشکاران جهان را هم مبتا کرد؛ از پائولو مالدینی و پسرش 

گرفته تا سرمربی آرسنال و دیبالا ستاره آرژانتینی یوونتوس. 

در ایران هم تعدادی از ورزشکاران در رشته های دوومیدانی، 

بسکتبال، شنا و... به ویروس کرونا مبتا شدند. با توجه به 

اعام شـــروع لیگ برتر فوتبال هم نمونه گیری از بازیکنان 

و کادر در دســـتور کار باشـــگاه ها قرار گرفته که براســـاس 

گزارش های منتشرشده نمونه هایی مثبت شده است. 

شـــروع لیگ برتر و آغاز تمرینات ملی پوشان دیگر رشته ها 

بـــرای حضـــور در بازی های المپیـــک نگرانی هایی را بین 

 اهالـــی ورزش به وجود آورده، اما بـــه گفته یک متخصص 

پزشکی ورزشی رعایت پروتکل های بهداشتی ارائه شده خطر 

ابتا به ویروس را به حداقل می رساند. 

شاهین صالحی، متخصص پزشکی ورزشی گفت وگویی را 

در این خصوص با »فرهیختـــگان« انجام داده که در ادامه 

می خوانید.

خطر ابتلا به کرونا در ورزشکاران چقدر جدی است؟
ورزشـــکاران هم مانند دیگـــر افراد جامعـــه درصورتی که 

پروتکل های بهداشتی را رعایت نکنند به ویروس کرونا مبتا 

خواهند شـــد. این پروتکل ها به فدراســـیون ها و باشگاه ها 

به روشنی ارائه شده است. 

با توجه به شروع لیگ فوتبال این نگرانی بیشتر شده که 
به شمار مبتلایان افزوده شود. 

در رابطه با فوتبال، فدراسـیون پزشـکی ورزشـی با همکاری 

فدراسـیون فوتبـال و وزارت بهداشـت پروتکل هـای جامـع و 

کاملی را ارائه کرده اسـت. انجام تسـت PCR در دسـتور کار 

قـرار گرفتـه و درصـورت منفـی بـودن ورزشـکاران می تواننـد 

تمرینـات را انجـام دهنـد. نظـارت شـدیدی هـم در ایـن 

خصـوص انجـام می شـود. 

اگر ورزشکاری به ویروس مبتلا شده باشد، پس از بهبودی 
امکان ابتلای دوباره وجود دارد؟

ورزشکاری که آلوده می شود یا هر شخص دیگر باید 14روز 

در قرنطینه باشد، سپس تست مجدد از آنها گرفته می شود، 

درصورتی که منفی باشد می توانند وارد فضای رقابت شوند. 

غیر از موارد استثنا امکان ابتای دوباره وجود ندارد، اما هنوز 

اثبات نشده ورزشکار چند ماه می تواند ایمن باشد. هنوز نظر 

قطعی در این خصوص وجود ندارد. 

برخی ورزشکاران نگران این موضوع هستند که با ابتلا 
به کرونا دوره قهرمانی را از دست بدهند. 

خیر، نمی توان این موضوع را گفت. افرادی که درگیری شدید 

دارند و ریه شان آسیب دیده ممکن است دچار مشکل شوند، 

اما معمولا این اتفاق در افراد مسن رخ می دهد. 

استرسی که در فضای رقابت بین ورزشکاران هم وجود 
دارد ممکن اســـت این خطر را افزایش دهد، فدراسیون 

پزشکی ورزشی برنامه روانشناسی در این خصوص دارد؟
بله، فدراســـیون به فکر این موضوع است تا بتواند در آینده 

برنامه جامعی را ارائه دهد. 

پیشنهاد شما به ورزشکاران برای کاهش ابتلا به ویروس 
چیست؟

حتما پروتکل ها را رعایت کنند، ویروس کرونا را جدی بگیرند، 

دســـت های خود را مرتب بشـــویند. مراقب مواد غذایی که 

استفاده می کنند باشند، از تماس های کنترل نشده مثل 

مترو و اتوبوس پرهیز کنند. اگرچه از آنها تست گرفته می شود، 

اما باید حواس شان را جمع کنند. 

صالحی،متخصصپزشکیورزشیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:بعیداستکروناییهادوبارهمبتلاشوند

ورزشکار مبتلا پس از بهبودی مشکلی برای ادامه فعالیت ورزشی ندارد

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

مائوروایکاردیدرگفتوگوبامیلاناسپورت:

دوست ندارم بازیکن قرضی باشم

مهاجــم آرژانتینــی تیــم فوتبــال 

ــر  ــا خب ــان ایتالی ــگاه اینترمی باش

مربــوط بــه انتقــال قطعــی بــه 

پاری ســن ژرمن را تاییــد کــرد. متــن 

گفت وگــوی میان اســپورت بــا ایــکاردی را در ادامــه بخوانیــد. 

درخبرهاآمدهکهقراراستبهطورکاملبهتیماولپاریسمنتقل

شوید،آیاقرارنبوددراینترمیلانبهفوتبالخودادامهدهید؟

در اینترمیان مشکلی نداشته و ندارم، اگر باشگاه بخواهد مرا به فروش برساند 

من تابع قانون خواهم بود، از طرفی تجربه بازی در تیم اول پاریس برای من 

بسیار باشکوه بوده و اگر این بحران به پایان برسد دوباره  می توان از فوتبال لذت 

برد و پاری سن ژرمن بهترین جا برای تجربه این لذت رویایی است. دوست ندارم 

بازیکن قرضی باشم و بهتر است زودتر تکلیف خود را روشن کنم. 

درموردمبلغقرارداداخبارضدونقیضیمنتشرشدهاست.

من در این  خصوص اطاعات دقیقی ندارم. از مدیر برنامه های خود شنیده ام 

که حدود 50 میلیون یورو خواهد بود، اما ممکن است بیشتر یا کمتر باشد، 

در هر حال این عدد به من ربطی ندارد چراکه به این دو باشگاه منتقل خواهد 

شد. من حقوق هفتگی و مبلغ سالانه خود را دریافت خواهم کرد که هرگز بیشتر 

از استحقاق خودم نخواهد بود. 

ازسال۲۰۱۲درفوتبالایتالیارشدکردهایدآیا۲۰بازیدرتیم

پاریسکافیبودکهلوشامپیونهراترجیحدهید؟

فوتبال در فرانسه سطح پایین نیست و اتفاقا رقابت در لوشامپیونه 

بسیار جدی و دوست داشتنی است، تبلیغات علیه فوتبال فرانسه 

زیاد است اما به نظر من آنقدر که نظم و خشکی در فوتبال آلمان 

آزار دهنده است در فوتبال فرانسه نیست، فوتبال ایتالیا 

بسیار زیباست و برای من تجربه خوبی بود و اگر 

به تیم اول پاریس منتقل شوم این برای من یک 

شروع دوباره خواهد بود. 

دراینمــــــــدتازرئالمادریدبرای

چندمینبارپیشنهادداشتید.

بله، همین طور است؛ وقتی مدیر برنامه دارید باید به 

او اعتماد کنید و از من خواست به این انتقال تن ندهم. بازی 

در رئال مادرید رویای من است اما اکنون زمان آن نبود و شاید 

هرگز این زمان فرا نرسد. در هر حال درخشش و تداوم درخشش 

در فوتبال فرانسه برای من بهتر است. 

ازسال۲۰۱۳تاکنونفقط۸باربرایآرژانتینبازی

کردهایددرآیندهچهاتفاقیرخخواهدداد؟

موضوع این است که مربیان وقت به من اعتماد نداشته اند و 

من به آنها حق می دهم، این خود بازیکن است که باید راه ورود 

به تیم ملی را پیدا کند، من عاشق کشورم هستم و دوست دارم 

برای تیم ملی فوتبال آرژانتین بازی کنم؛ امیدوارم در آینده بیشتر 

به تیم ملی دعوت شوم. من کسی نیستم که بازی باشگاهی در 

اولویتش باشد و بدیهی است که به تیم ملی آرژانتین زیاد فکر می کنم. 

مصاحبه  روز

بابک سرانی آذر
 مترجم

آگهی تغییرات شرکت نانو آذر شیمی آسیا با مسئولیت محدود به شماره 

ثبت 540460 و شناسه ملی 14008296895 به استناد صورتجلسه 

مجمـــع عمومی فوق العاده مورخ 1399/02/08 تصمیمات ذیل اتخاذ 

شـــد: نام شرکت به »آذر شـــیمی آســـیا« تغییر یافت و ماده مربوطه در 

اساسنامه اصاح گردید. 

سازمانثبتاسنادواملاککشور

ادارهثبتشرکتهاوموسساتغیرتجاریتهران)۸6۱۱76(

آگهی تغییرات شـــرکت تسمه میاد کهن با مســـئولیت محدود به 

شماره ثبت 446894 و شناسه ملی 14003785476 به استناد 

صورتجلســـه مجمع عمومـــی فوق العاده مـــورخ 1396/11/21 

تصمیمات ذیل اتخاذ شـــد: محبوبه تقـــی زاده با پرداخت مبلغی به 

صندوق شـــرکت سهم الشـــرکه خود را به 5000000 ریال افزایش 

داد. علی بهلولی با پرداخت مبلغی به صندوق شـــرکت سهم الشرکه 

خود را بـــه 495000000ریال افزایش داد. ســـرمایه شـــرکت از 

100000000ریال به 500000000 ریال افزایش یافت و در نتیجه 

ماده مربوطه در اساسنامه اصاح گردید. لیست شرکا پس از افزایش 

سرمایه و میزان سهم الشرکه ایشان به قرار زیر است: محبوبه تقی زاده 

با شماره ملی 0559906749 دارای 5000000ریال و علی بهلولی 

با شماره ملی 0557843189 دارای 495000000ریال.

سازمانثبتاسنادواملاککشور

ادارهثبتشرکتهاوموسساتغیرتجاریتهران

)۸6۱۱74(

آگهی تغییرات شرکت خانه سازان نامدار با مسئولیت محدود به شماره ثبت 

290738 و شناسه ملی 10103274851 به استناد صورتجلسه مجمع 

عمومی فوق العاده مورخ 1398/12/10 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: آقای 

مهرداد حکیمی آسیابر به شماره ملی 0055483811 مبلغ 10000000 

ریال به صندوق شرکت پرداخت و در ردیف شرکا قرار گرفتند. در نتیجه سرمایه 

شرکت از مبلغ 100000000 به مبلغ 110000000 افزایش یافت وماده 

مربوطه در اساسنامه به شرح فوق اصاح گردید. اسامی و میزان سهم الشرکه 

هر یک از شرکا پس از افزایش سرمایه به شرح ذیل می باشد: آقای فرشاد اکرمی 

به شماره ملی 3731930331 دارای 10000000 ریال سهم الشرکه آقای 

ابراهیم نصیحت گر به شماره ملی 1465260579 دارای 10000000 ریال 

سهم الشرکه آقای محمدجعفر عابدی به شماره ملی 0059611588 دارای 

10000000 ریال سهم الشرکه آقای غامرضا عموزادخلیلی به شماره ملی 

2180045328 دارای 70000000 ریال سهم الشرکه آقای مهرداد حکیمی 

آسیابر به شماره ملی 0055483811 دارای 10000000 ریال سهم الشرکه.

سازمانثبتاسنادواملاککشور

ادارهثبتشرکتهاوموسساتغیرتجاریتهران)۸6۱۱75(

هادی ساعی، مدیرفنی تیم ملی تکواندو در 

گفت وگو با فارس درخصوص عدم آغاز اردوها 

اظهار داشت: »وزارت ورزش و جوانان و ستاد 

مبـــارزه با کرونا در ورزش هنوز مجوزی برای 

آغاز اردوها صادر نکرده اند. امیدوارم بودیم 

داستان کرونا تمام شود و از نیمه خردادماه 

تمرینات را آغاز کنیم. فعا امنیت و سامت 

ملی پوشـــان مهم تر از المپیک است و این 

ورزشکاران حرفه ای هستند و نباید سامتی 

آنها را به خاطر برگـــزاری یک ماه زودتر اردو 

به خطر بیندازیم. اگر اتفاقی برای ملی پوشان 

بیفتد، بازگشت شـــان به میادین ورزشـــی 

خیلی ســـخت می شود. ورزش تکواندو نیاز 

به اکســـیژن گیری دارد و بیماری کرونا ریه 

را درگیـــر می کند، پـــس ترجیح می دهیم 

تمرینـــات را دیرتر شـــروع کنیم. هم اکنون 

در این شرایط خطرناک بیماری کرونا نباید 

ریســـک کرد، چون دو سهمیه المپیک را به 

شخص داده اند و اگر آسیبی به دو المپین مان 

برســـد، نمی توانیم کســـی را جایگزین آنها 

بکنیم و سهمیه کسب شده از دست می رود. 

ادوار گذشته ســـهمیه حضور در المپیک را 

به اوزان می دادند و می توانســـتیم نفر دوم 

را جایگزیـــن تکواندوکار مصـــدوم کنیم.«  

قهرمان المپیک با اشاره به اینکه اصل برگزاری 

بازی های المپیک توکیو در هاله ای از ابهام 

قرار دارد، گفت: »شاید مشکل بیماری کرونا 

ســـال 2021 هم برطرف نشود، مگر واکسن 

ضدکرونا را کشـــف کنند. همچنین تقویمی 

ازسوی اتحادیه تکواندو آسیا به منظور برگزاری 

رقابت های قهرمانی آسیا اعام نشده و وقت 

داریم تا ملی پوشان را برای مسابقات پیش رو 

آمـــاده کنیم. هیچ عجلـــه ای نداریم و همه 

کشورها در شرایطی یکسان هستند، درحال 

حاضر هیچ مســـابقه ای برگزار نمی شود که 

رقبای ما امتیاز جمع کنند.« 

مدیرفنـــی تیم ملی تکوانـــدو درخصوص 

سیستم جدید امتیازدهی فدراسیون جهانی 

خاطرنشان کرد: »در سیستم جدید کسانی 

که مدال بگیرند، امتیاز بیشتر خواهند گرفت 

و اگر مسابقه ای را از دست بدهند، از کورس 

رقابت عقب خواهند افتاد و این کار را برای 

ورزشکار خیلی ســـخت می کند. بنابراین 

اگر ورزشـــکاری به مســـابقه اعزام نشود، 

امتیازی کســـب نمی کند. قبا اعزام چهار 

ورزشکار به مسابقات هزینه ای 100 میلیون 

تومانی داشـــت ولی با شـــرایط فعلی فقط 

بلیت هواپیمای یک ورزشکار 100 میلیون 

تومان می شود.« 

ساعی: سلامت ملی پوشان مهم تر از المپیک است


